
Protokół Nr IX/15
Rady Gminy w Wąpie1sku

z dnia2I kwietnia 2015 roku

Sesja rozpoczęła się o godz. 11,00' azakonczyła o godz. 13,40
otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy witaj ąc wszystkich
zebranych.

W Sesji udział bierze 14 radnych' Sesja jest władna podejmować
prawomocne uchwały.
W Sesji udział biorą Wójt _ Dariusz Górski, Sekretarz- Grzegorz
Dzierzyński oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności.

Ad.3
Proponowany porządek obrad;
1 . Otwarcie obrad.
2' Stwierdzenie obecności.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4' Przyjęcie protoko1u z poprzedniej Sesji.
5' Informacj a Komęndanta Komendy Powiatowej Policji w Rypinie w
sprawie bezpieczeństwa publicznego za 2014 rok.
6. Wystapienia dotyczące bezpieczeństwap.poż w 2014 roku
- Komendanta Komendy Powiatowej PSP w Rypinie
- Prezesów Jednostek oSP z terenu gminy
7. Informacja Kierownika GoPS w sprawie oceny zasobów społecznych na
terenie gminy.
8. Podjęcie uchwał w sprawie;
- powołania Skarbnika Gminy,
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rypińskiemu na rea1izację
zad,abnia pn ''Remont drogi powiatowej Nr 2203 C Wąpie1sk _ Kiełpiny dł
4,43 krn,
- zmian budzetowych
- uchylenie i podjęcie uchwaĘ w sprawie opieki nad zwterzętami
bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwterząt na terenie gminy
- zmtan w uchwale dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwią1r,vania Problemów Alkoholowych na 2015 r,

- zmian w uchwale dotyczącej Gminnego Programu Przec|wdziałania
Narkomanii.
9. Informacj a Wójta o podejmowanych działaniach w okresie między
Sesjami.
10. odczyanie pism, które rłpłynęły do Rady Gminy.
11. Wolne wnioski i zapy-ania.
12. Zakończenie obrad'
Zaprzyjęciem programu głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.



Ad.4
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
Pan Przewodniczący poinfoffnował, że protokół z poprzedniej Sesji
dostepny był w biurze Rady Gminy,a także na pół godziny przed Sesją
został wyłozony na sali nafad, jest równiez dostepny na stronie Bip Urzedu.
Każdy zainteresowany mógł się z nim zapoznać. Zapytał, czy radni wnoszą
uwagi. NiL1 z radnych uwag nie wniósł.
Zaprzyjęciem protokofu głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.

Ad.5

Wystąpienie Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Rypinie Pana
Cezarego Cosban - Woy'tycha.

Policja jako instytucj a ma miezy innymi Zagwarantować bezpieczeństwo
obyr,vatelom.
W roku 2014 zmntĄszyła się 1iczba ujawnionych plzestępstw, ujawniono;
6 przestępstw o charakterze gospodarczym, 3 kradzieŻe cudzej rzeczy, 4
]ładziężę z włamianiem, 2 przestepstwa narkotykowe, 1 nietrzeźW
kierujący pojazdem. Nie by1o wypadków drogowych z ofiarami w ludziach,
mniej kolizji drogowych.
Wykrywalność przestepstw wynisła średnio 82%.
Wprowadzono obowiązek dla osób pieszych poruszjących się po drogach
publicznych, aby byli wyposazeni w elementy odblaskowe, co spowoduje
że bedą bardziej widoczni.
Komenda Policji prowadzi również służbę prewencyjną. Iedną z
podstawowych czynności j est interwen cja, czyli działanię podejmowane
przez Policję w związke ze zgloszonym zd'arzeniem, głównie przemoc
domowa. Zjawisko to dotyka corocznie wiele rodzin, sprawcami są osoby
nietrzeźwe. D1a osób tych sporzadzane są ''Niebieskie karty''
w 2015 roku działania Komendy Policji ukierunkowane będą na rea1izację
ceiów strategicznych; poprawę stanu bezpieczeństwa publicznego, wzrost
poczucia bezpieczeństwa wśród mieszkańców, ograniczenie przestępczości
narkotykowej, izolowanie sprawców pfzemocy.

Ad.6
Wystapienie Komendanta Komendy Powiatowej Psp pana Mariusza
Sztuczki.
Na terenie gminy Wapielsk jest bezpiecznie, jest spadek zdarzeń w
porównaniu z rokiem poprzednim. W 2014 roku jednostki oSP braĘ udział
w 56 zdrzeniach,, głównie były to zdarzenia losowe tj vryjazdy do usuwania
skutków nawałnic, wa1ki z owadami, odnotowano 1ó pozarów.



Trzy jednostki z terenu gminy należą do Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego, są to jednostki; Długie, Wąpie1sk i Radziki. Jednostki te
posiadają samochody bojowe z Iat 70 _ tych, należałoby dokonać zakupu
samochodów bojowych noweszej generacji.
Strażacy posiadają przeszkolenie z zakresu pomocy medycznej i
ratpownictwa technicznego, biorą udział w ćwiczeniach organozowanych
na szczeblu gminy. a także w powiecie.
Sąw pełni przygotowani do udziału w akcjach'

Prezesi jednostek OSP przedstawili zakres prac wykonanych w
poszczególnych strażnicach, a są to drobne remonty łazienek, malowanie,
w oSP w Radzikach zainsta1owane ko1ektory słoneczne.
Jednostka oSP Długie pozyskuje fundusze za wynajem sali,
przeprowadzono remonty z własnych funduszy., dotacj a w wysokości 4 tys
zł otrzymana od gminy została przeznaczona na dofinansowanie remontu
łazienki.
Prezes oSP - Grzegorz Dzierżyński podziękował za dobrą współpracę z
Komendą Powiatowa Straży P ożamej.

Ad..'7

Informacja kierownika GOPS
społecznej.

w sprawie oceny zasobów pomocy

Do końca kwietnia każdego roku GoPS przedstawia radzie ocenę zasobów
pomocy społecznej. ocena wraz z rekomendacją jest podstawą do
planowania budzetu na rok nastepny.
ocena zasobów pomocy społecznej za:wiera dane o sytuacj i demograficznej
i społecznej' dane o korzystających Z pomocy spolecznej, wybrane usługi
pomocy społecznej, zwiększenie zasobu pomocy społecznej, kadrę ośrodka
pomocy spolecznej, poszty prowadzenia i utrzymatia zasobu pomocy
społecznej, środki na zadania własne i zlecone w obszarze pomocy
spo1ecznej 

' 
współpracę z organtzac1am|pozarządowymi- zadania z1econe w

obszarze pomocy społezcnej oraz wskażniki oceny zasobów pomocy
społecznej '

Za przyjecien oceny zasobów pomocy społecznej radni głosowa1i
j ednmogłośnie.



Ad.8
Podjęcie uchwał w sprawie;
- powolania Skarbnika Gminy
Pan Wójt na stanowisko Skarbnika proponuje Panią Jolantę Rzeszot zam. w
Rypinie, która od 20 lat pracuje w księgowości w różnych firmach'
Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Zaprzyjęctem uchwĄ głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.

- udzie1enia pomocy finansowej dla Powiatu Rypińskiego na realizacj ę
zadania "Remont drogi powiatowej Nr 2203C Wąpielsk-Kiełpiny dł 4,43
km",
P. Wójt _ Starosta zwrócił się z propozycją wyremontowania drogi
powiatowej Wąpie1sk _ KieĘiny poprzez utwardzenie grisem, na drodze
poj awiły się pęknięcia, które wymagają uszczelnienia ponieważ dostaje się
tam woda. Przy dobrym wykonaniu tej drogi, przez okres co najmniej 8 lat
nie trzeba będzie robić żadnych remontów Kosa d1a gminy to 5I.43O zł.
być może po przeprowadzonym przetargu koszt się obnizą., wtedy
poprawiono by drogę na odcinku 1800 m z Długiego do Cetek w ramach
tego dofinansowania. Remont drogi Wąpielsk - Radziki będzie wykonany
w terminie poŹniejszym.
P' SŹe1eI ' na posiedzeniu komisji budżetowej trawała dyskusja na
powyższy temat' W latach poprzednich gmina dołozyła na położeniu
d1rvaniku na odcinku tej drogi 100 tys. zł.
P. Duda zaproponowała' aby wykonać porządniejednądrogę.
P. Listkowski - droga w kierunku Półwieska wymaga pilnego lemontu, na
całym odcinku są wyboje'łatwo jest uszczkodztc po1azd. Zarząd Dróg
otrzymał od Starosty polecnie na oplacowanie dokumentacji na remont tej
drogi. Jest prob1em z wycinką drzew, w celu poszerzenia drogi' oxchrona
Srodwiska musi wydać pozwolenie na usunięcie drzew.

Pan Przewodniczący - proponuję aby w ramach współpracy udzielić
dofinansowania na remont tej drogi.
Treść uchwały przedstawił Pan Przewodniczący.
Za przyjeciem uchwały głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.
Uchwała Nr IX/ 30/ 15

- zmiany uchwaĘ dotyczącej przyjęcia Gminnego programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoho1owych
P. Sekretarz - zmiana dotyczy przedstawionej diagnozy.
Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Za przyjeciem uchwały głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.
Uchwała Nr IX/3Il15



- zmnny uchwały dotyczącej przyjęcia Gminnego programu
Przeciwdziałania Narkomanii.
Do uchwały tej również dołączono załacznl'k'Diagnoza".
Treść uchwały przedstawił Przewodniczący rady Gminy.
Zaprzyjeciem uchwaĘ głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji'
Uchwała Nr IX/32ll5

- zmiany budzetowe
zmiany dotycząprzyjęcia otrzymanych dotacji; na wypłatę zasiłków GoPS
w kwocie 1 1 1 ' 106 zł , wyplatę dodatku energetycznego w wkwocie 150 zł,
zmiany w oświacie o 84 tys zł zmniejszona subwencja.
Zmtany dotyczą strony dochodów i wydatków.
Za przyjeciem uchwaĘ głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.
Uchwała Nr IX/33l15

- opieki nad z:wierzetami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności
zwlerząr na teren ie gminy.
P. Sekretarz w uchwale podj etej na poprzedniej Sesji był zapis, że można
przekazywać zwierzęta bezdomne do adopcji. Wydział Ndzoru Urzedu
Wojewódzkiego zakwestionował ten zapis i naIeżało go usunąć, dlatego tez
jest zmiana uchwały.
Treść uchwały przedstawił Przewodniczący rady Gminy.
Za przy1ęclem uchwaĘ głosowało 14 radnych na 14 obecnych na Sesji.
Uchwała Nr IX / 34l 15

Ad.9
Informacja Wójta o podejmowanych działanich w okresie między Sesjami.
- odbyło się spotkanie w Urzedzie Marszałkowskim, podsumowano
działanie proglamu PROW działalność powiatu podsumował P. Marek
Ęburski,
Pan Marszałek poinformował z czego mozna skorzystać, fundusze są
ograniczone,
- odbył się konwent wójtów, omawiany był program PROW, gmina moze
skorzystać z dofinansowania 500 tys zł, złozony może być tylko jeden
wniosek, jest podział na gospodarkę wodno- ściekową i budowę dróg'
Zmniejszono kryeria uzyskania punktów; gęstość za1udnienia' procent
kanalizacji w stosunku do procenmtu wodoclągów. W pozyskaniu funduszy
na drogi jest jeszcze trudniej.
- odbyła się sesja powiatowa,
- było spotkanie u Starosty,



- Spotkanie z dyrektorami szkół, o 268 tys zł została zmniej szona
subwencja oświatowa
- odbyło się spotkanie w gminie z przedstawicielami kół łowieckich w
Sprawie odszkodowań wyrządzonych przez zwierzynę łowną
- 31 maja wybory do Izb Rolniczych,
- odbyło się walne zgdromadzenie RTBS, gdzie omówiono wyniki
działalności za rok 20 I 4,
- wpłynęła informacja, odnośnie pozyskania przez dzieci rodzin po byĘch
PGR stypendióą

Ad.10
Pan Przewodniczący poinformował, że nie wpiynęłożadne pismo.

Ad.11.
Wolne wnioskt i zapl-ania.
Pan Czamecki Piotr _ w strategii gminy ujęte są zadania inwestycyjne na
około 9 mln zł, gmina napewno nie otzyma takiej kwoty, może to być
kwota około 4 mln zł, aby w strategii rozwoju gminy umieścić festyn
rycerski. Jest też niezbędny remont drogi z Wapielska do Ruszkowa.
P. Wójt _ w roku bieżącym odbędzie się festyn ryzerski, jednak nie
otrzymalismy dofinansowania z zewnatrz, mozemy go zorganizow ać przy
wsparciu prywatnych firm z terenu powiatu, koszt organizacji to okolo 10
tys. zł.

P. Więcławki _ aby podnieść wynagrodzenie d1a osób z obsługi szkół.
osoby te pracująza najnizszą kraj ową.

P. wójt - drogę Radziki _ Kupni Pan Starosta pproponuje,, aby gmina ją
przejeła, a powiat dofinansuje j ej budowę.

od 4 maja będzie pracować 4 pracowników w ramach plac
interwencyjnych, zajmą się ukladaniem kostki brukowej na chodnikach'
26 kwietnia v"ry1azd z pielgrzymką strażaków do Częstochowy .

Do końca kwietnia naleŻy złożyc oświadczenia majątkowe.

Ad. 12
Na tym protokół zakoitczono.

Protokółował
H. Siemińska

Przewodniczący
,-,R1dY Gmin1,
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